
Procesul-verbal al 9edin+ei Comisiei de urbanism 9i amenajarea
teritoriului din data de 28 iunie 2023, ora 09.30

§edinta s-a desfa9urat atat prin prezenta fizica, la sediul autoritatii
deliberative din municipiul Bucure9ti, B-duI Regina Elisabeta nr. 47, sector
5, etaj 3, cat 9i prin mijloace electronice, prin intermediul platformei online
de videoconferinta Webex.

Convocarea sedintei comisiei a fost facuta la solicitarea din data de
26.06.2023 a domnului pre9edinte Hazarian Constantin.

NR
CRT

NUME §l PRENUME

Presedinte - HAZARIAN CONSTANTIN – Drezent
Secretar - MILEA DAN – prezent
MORARU ADRIAN FLAVIUS – Drezent
NICORESCU NICOREL – prezent
RIGU ANDREI DANIEL – absent
SMIGHELSCHI COSMIN VICTOR – prezent
PAVEL MARIUS ADRIAN – prezent
SUHAN VALERIU NICOLAE – prezent
IONESCU ANDREI GEORGE – absent
VIGHECIU ADRIAN NICOLAE – absent
CALENTARU NASI – prezent
GHERGHICEANU FLORENTINA – Drezent
Vl§AN HORIA ALEXANDRU – absent

Ordinea de zi a 9edin{ei comisiei comunicata prin convocare:

Punctul 17 de pe ordinea de zi a §edintei C.G.M.B. din data de
29.06.2023, proiect de hotarare pentru modificarea Hotararii Consiliului
General al Municipiului Bucure9ti nr. 72/26.02.2019 privind declan9area
procedurilor de expropriere pentru imobilele proprietate privata situate pe
amplasamentul lucrarii de utilitate publica „Strapungere B-duI Nicolae
Grigorescu – Splai Dudescu Etapa Il – km 2+400 – intersectie Calea Vitan
Barze9ti”, in vederea continuarii lucrarilor de interes public local;
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Punctul 23 de pe ordinea de zi a 9edintei C.G.M.B. din data de
29.06.2023, proiect de hotarare privind aprobarea „Programului de
dezvoltare economico - sociala, organizare, amenajarea teritoriului 9i
urbanism - Strategia de Dezvoltare Locala Integrata 9i Durabila a
Sectorului 2 pentru perioada 2021 - 2027”;

Punctul 52 de pe ordinea de zi a 9edintei C.G.M.B. din data de
29.06.2023, Proiect de hotarare privind trecerea din domeniul public al
Municipiului Bucure9ti Tn domeniul privat al Municipiului Bucure9ti, a
corpurilor de cladire identificate cu numerele cadastrale 214903-CI,
214903-C2, 214903-C3, 214903-C4, situate la adresa Intr. Constantin
Brancusi, nr. 7, Sector 3, Bucuresti, in vederea casarii, demolarii si
edificarii ulterioare, de catre Sectorul 3 al Municipiului Bucure9ti, a unor
cladiri destinate activitatilor scolare.

Participa:
Doamna Halipa Veronica Tatiana Maria, §ef Birou, Biroul

Exproprieri ;
Doamna Mandescu Camelia Elena – Sef Serviciu, Serviciul Evidenta

Patrimoniu:
Doamna Bratu Alina, Arhitect-Sef al Sectorului 2:
Doamna Preda Cristina, reprezentant al Sectorului 2;
Doamna Nedelcu Bianca, reprezentant al Sectorului 2;
Domnul Neagoe Orlando, reprezentant Ctvitta Strategy &Consulting.

Domnul Presedinte Hazarian Constanttn
Buna ziua!
Sunt prezenji in acest moment 8 din cei 13membri ai comisiei, avem

cvorum pentru a Tncepe 9edinta comisiei.
Ordinea de zi a sedintei de astazi este urmatoarea
Punctul 17 de pe ordinea de zi a 9edintei C.G.M.B. din data de

29.06.2023, proiect de hotarare pentru modificarea Hotararii Consiliului
General al Municipiului Bucure9ti nr. 72/26.02.2019 privind declan9area
procedurilor de expropriere pentru imobilele proprietate privata situate pe
arnplasamentul lucrarii de utilitate publica „Strapungere B-duI Nicolae
Grigorescu – Splai Dudescu Etapa Il – km 2+400 – intersec+ie Calea Vitan
Barze9ti”, in vederea continuarii lucrarilor de interes public local;

Punctul 23 de pe ordinea de zi a 9edin+ei C.G.M.B. din data de
29.06.2023, proiect de hotarare privind aprobarea „Programului de
dezvoltare econornico - sociala, organizare, amenajarea teritoriului 9i
urbanism - Strategia de Dezvoltare Locala Integrata 9i Durabila a
Sectorului 2 pentru perioada 2021 - 2027”;

Punctul 52 de pe ordinea de zi a 9edin jei C.G.M.B. din data de
29.06.2023, proiect de hotarare privind trecerea din domeniul public al
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Municipiului Bucure9ti Tn domeniul privat al Municipiului Bucure9ti, a
corpurilor de cladire identificate cu nurnerele cadastrale 214903-CI,
214903-C2, 214903-C3, 214903-C4, situate la adresa Intr. Constantin
Brancusi, nr. 7, Sector 3, Bucuresti, in vederea casarii, demolarii si
edificarii ulterioare, de catre Sectorul 3 al Municipiului Bucure9ti, a unor
cladiri destinate activitatilor scolare.

Supun la vot ordinea de zi.
Eu sunt „pentru”.
Domnule Moraru, va rog sa finalizati procedura de vot.

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
„Pentru” .

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Cu 8 voturi pentru, 0 Tmpotriva 9i 1 abjinere, ordinea de zi a fost

aprobata.1

Primul proiect de pe ordinea de zi este proiectul de hotarare
pentru modificarea Hotararii Consiliului General al Municipiului
Bucure9ti nr. 72/26.02.2019 privind declan9area procedurilor de
expropriere pentru imobilele proprietate privata situate pe
amplasamentul lucrarii de utilitate publici „Strapungere B-duI
Nicolae Grigorescu – Splai Dudescu Etapa Il – km 2+400 – intersecjie
Calea Vitan Barze§ti“, in vederea continuirii lucrarilor de interes
public local.

Din partea inijiatorului este prezenta doamna Veronica Halipa.
va rog sa ne daji cateva detalii despre acest proiect.

Doamna Halipa Veronica Tatiana Maria, §ef Birou, Biroul Exproprieri
Este un proiect mai vechi al municipiului Bucure9ti. in mod legal, noi

trebuie sa reactualizam lista proprietarilor ce urrneaza a fi expropria Ii in
vederea realizarii lucrarii de utilitate publica. Tn fapt, geometria proiectului,
a culoarului de expropriere nu s-a modificat, despagubirea nu s-a
modificat, singura modificare este ca, in timp, unit proprietari au decedat
9i acurn au venit mo9tenitorii sau au parcelat 9i au vandut anumite zone
din proprietatea lor, care sunt efectiv afectate de acest coridor de
expropriere. Dar ca 9i geometrie a lucrarii, ca 9i suma alocata nu s-a
modificat absolut nimic, deci este o actualizare a Anexei 2 a vechiului
proiect, practic lista proprietarilor.

1 Domnii Hazarian Constantin 9i Moraru Adrian Flavius 9i-au exprimat optiunea de vot verbal. Prin
urrnare, voturile au fost consemnate in procesul-verbal in conformitate cu inregistrarea audio, precum
;i cu rezultatele generate de platforrna online de videoconferinla WebEx
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Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Multumesc frumos!
Au colegii Tntrebari?

Domnul Consilier Pavel Marius Adrian
Eu o sa ii rog pe colegii mei sa voteze acest proiect. Au trecut trei

ani de zile de cand eI sta 9i poate Tn ceasul al paisprezecelea vom reu9i
totu9i sa terminarn aceasta strapungere.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
va multumesc!
Mai sunt colegi care au Tntrebari?
Supun la vot acest proiect.
Eu sunt „pentru”.

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
„Pentru” .

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Cu 8 voturi pentru, 0 impotriva 9i 1 ab+inere, proiectul a primit

aviz favorabil.2

Trecem la proiectul de hotarare privind aprobarea „Programului
de dezvoltare economico - sociala, organizare, amenajarea
teritoriului 9i urbanism - Strategia de Dezvoltare Locala Integrati 9i
Durabila a Sectorului 2 pentru perioada 2021 - 2027“

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Am injeles eu bine, 2021-2027?

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Da.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Si iI avizam acum, in 2023?

2 Domnii Hazarian Constantin 9i Moraru Adrian Flavius 9i-au exprimat opjiunea de vot verbal. Prin
urmare, voturile au fost consemnate Tn procesul-verbal in conformitate cu inregistrarea audio, precum
9i cu rezultatete generate de platforma online de videoconferlnla WebEx
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Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Din partea Primariei Sectorului 2 este prezenta

Preda
Ne pute+i spune cateva cuvinte?

doamna Cristina

Doamna Preda Cristina, reprezentant al Sectorului 2
Este de fapt o actualizare. Noi am actualizat strategia de dezvoltare

a sectorului, 2016-2025.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Aici vorbiti de 2021-2027.

Doamna Preda Cristina, reprezentant al Sectorului 2
Da, este pentru urmatoarea perioada de programare 9i este

actualizata pentru perioada 2021-2027, orizont 2030.

Domnul Consitier $uhan Valeriu Nicolae
Noi suntem Tn 2023.

Doamna Preda Cristina, reprezentant al Sectorului 2
Da, a fost elaborata Tncepand din anul 2021, pana Tn anul 2022. lar

perioada este 2021-2027.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Nu am Tnteles nimic. Votul meu este „impotriva”. Muljumesc!

Domnul Consilier Pavel Marius Adrian
S-a nascut greu, domnule $uhan.

Doamna Nedelcu Bianca. reprezentant al Sectorului 2
Buna ziua! Aceasta strategie este corelata cu programul de finan+are

2021-2027, exercitiul de finantare.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Atunci haideti sa formulam corect proiectul.
Daca venim in 2023 sa aprobam o strategie care are o valabilitate

din 2021 pana Tn 2027, Tntrebarea fireasca este ce am facut din 2021 pana
in 2023?

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Dornnul Orlando Neagoe dore§te sa ia cuvantul.
Sunteti de la Primaria Sectorului 2?
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Domnul Neaqoe Orlando, reprezentant Civitta Strategy &Consulting
Buna ziua! Reprezint Civitta Strategy & Consulting, societatea de

consultanji care a participat la elaborarea strategiei. Strategia se cheama
„2021-2027”, pentru ca este nevoie sa fie corelata cu actuala perioada de
programare. A Tntrebat cineva ce s-a Tntamplat Tn perioada 2021-2023. A
existat o strategie realizata Tn 2016 cu valabilitate pana Tn 2025. in
perioada 2021-2023 s-au implementat proiecte conform acelei strategii.
Strategia actuala, 2021-2027, cuprinde inclusiv proiecte din vechea
strategie cu grad de maturitate la momentul acela, adica sunt 9i proiecte
in implementare incluse Tn actuala strategie ca sa existe o continuitate. lar
in proiectul acesta sunt incluse 9i proiecte noi care vor fi demarate Tn
urmatoarea perioada. „2021-2027” este doar la nivel de titlu, ca sa fie
corecta strategia cu aceasta noua perioada.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Ati pronunjat foarte multe cuvinte, aji dat foarte multe explicatii, de9i

situajia este foarte simpli. Aji putea sa folositi acolo un singur cuvant:
„actualizare”. Am injeles ca programul se refera Ia 2021-2027, dar sa
aprobam noi o strategie acum sau sa avizam o strategie care prive9te o
perioada retroactiva mi se pare o prostie. Spuneti acolo: „actualizare”.
Este o sugestie.

Domnul Neaqoe Orlando, reprezentant Civitta Strategy &Consulting
Este o actualizare.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Unde scrie ca este o actualizare? Eu nu am vazut.

Domnul Neaqoe Orlando. reprezentant Civitta Strategy &Consulting
Din modul Tn care este formulata.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Noi vorbirn de titlu. Aspectele formale sunt 9i ele importante.

Doamna Preda Cristina, reprezentant al Sectorului 2
Chiar la abordarea metodologica 91 la descriere scrie ca strategia de

dezvoltare locala pentru perioada 2016-2025 a fost actualizata, deci se
vorbe9te despre vechea strategie 9i despre faptul ca aceasta strategie
2021-2027 este o actualizare a celei din 2016-2025. Chiar Tn document
scrie lucrul acesta. Nu puteam sa actualizam o strategie Tn trei luni de zile,
de la Tnceputul anului 2023, ca sa o aprobam Tn luna a sasea 2023.
Actualizarea ei a durat aproape un an de zile, acordul de mediu a durat 9i
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el ceva. S-au facut actualizari la portofoliul de proiecte cu stadiul
proiectelor pe toata aceasta pertoada.

Domnul Consilier $uhan Valeriu Nicolae
Doarnna, opriji-va pujin, pentru ca pe cat daji mai rnulte explica+ii, pe

atat incurcati lucrurile mai tare. Eu v-am sugerat un singur lucru, sa folositi
acolo „actualizare”. Lucrurile sunt foarte simple. Daca vreji votul meu,
faceji treaba asta. Daca nu, lasati-o asa, nu aveti votul meu si la revedere!

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Vreau sa Ie pun colegilor de la sectorul 2 o Tntrebare, dupa care Ti

dau cuvantul domnului Moraru
Care sunt diferenjele majore intre strategia inijiata in 2021 9i

actualizarea de acum?

Doamna Bratu Alina. Arhitect-Sef al Sectorului 2
Avem doua adrese, de la Directia Juridica si de la Directia de Mediu

din cadrul Primariei Municipiului Bucure9ti. Noi aveam initial alt titlu, dan§ii
ne-au transmis forma in care ar trebui sa fie titlul. astfel ca titlul l-am scris
In raport de solicitarile municipiului Bucure9ti. Daca acesta nu este corect,
se poate modifica fara nicio problema. Cu privire la modificarile care au
survenit Tn raport de strategia inijiala, in primul rand vorbim de PNRR,
Planul National de Redresare 9i Rezilienta. §i atte proiecte care sunt
scoase in vederea finan+arii, fie ca sunt prin POR, fie ca sunt prin aite
finanlari, acestea trebuiau integrate in cadrul strategiei, strategie care este
corelata cu cea a Municipiului Bucure9ti, fiind ambele in evaluare de mediu
Tn paralel, pentru a nu exista discrepan+e. Deci principalele modificari sunt
cele care sunt pentru piste de bicicleta, pentru eficienta energetica, in
conformitate cu prevederile Legii nr. 372/2005, cu actualizarile 9i
modificarile ulterioare. Alte modificari sunt cu privire la salba de lacuri, pe
care vrem sa o depunem pe Planul de Dezvoltare Regionala. Cu privire la
toate spitalele care vor fi finantate prin PNRFR, avem Colentina, avem
Fundeni, aveji 9i dumneavoastra o serie de proiecte care sunt cuprinse 9i
la noi, fiind obligatorie corelarea celor doua strategii.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Domnule Moraru, aveti cuvantul.

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Doua observatii punctuale. Prima: ca de obicei, gi nu e vorba numai

de sectorul 2, e vorba 9i de Primaria Capitalei, in general administrajia.
Strategia asta este Tn rnulte locuri ilizibila, adica aveti tot felul de scheme
§i de haRI incluse Tn material care nu se vad. Eu sunt un cetatean, sau un
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investitor, sau un om care vrea sa Tnteleaga ce se intampla Tn sectorul 2
in urmatorii ani. Nu se ’intelege. Pagina 109 sau orice alta pagina unde
aveti o harta. Nu mai suntem Tn 1980, suntem Tn 2023. Civitta stiu ca nu
lucreaza Tn Word, lucreaza Tn ni9te programe grafice Pi va puteau oferi 9i
s-ar putea sa va fi 9i dat aceste informa+ii destul de digitalizat, astfel Tncat
sa poti sa injelegi ceva din harIile alea. Nu se in+elege nimic. Nu poti sa le
cite9ti. Figura 46 - distribu jia spajlala a unitatilor de cazare de la nivetul
sectorului 2. Nu se Tntelege nirnic. Tehnic spus, documentul este o mizerie
din punct de vedere grafic, nu poti sa intelegi nimic din el. Poate ca o sa
spuneti ca dumneavoastra l-ati trirnis mai lizibil 9i ca in procesul de
scanare 9i rescanare s-a ajuns la aceasta rnizerie de document pe care
noi iI adoptam. Qi acesta se pune pe site.

Doamna Bratu Alina, Arhitect-Sef al Sectorului 2
Tmi cer scuze, daca puteti sa evitati cuvantul „mizerie”, ar fi foarte

bine

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
va rog sa nu ma intrerupeti. Documentul este, ca sa reforrnulez, o

mizerie din punct de vedere grafic, nu se Tntelege. Daca vreti, va dau eu
ni9te grafice 9i va rog pe durnneavoastra sa citili curat pentru mine acele
paglnl.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Deci ceea ce repro9aji dumneavoastra este calitatea imaginii care

este prezentata Consiliului.

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Ea nu este o imagine, nu e vorba de frumuse jea sau de estetica

documentului. Acele diagrame, harIi reprezinta o informatie pe baza careia
eu vreau sa fmi pun o afacere intr-un anumit sector sau sa iau o decizie
in ce zona ma mut Tn sectorul 2. Eu nu pot sa in+eleg acele lucruri din
aceste haRi, despre asta este vorba. Nu este o problema de estetica.

Al doilea aspect, traim cum spunea Maiorescu, in tara formei fara
fond. Ni s-a spus aici 9i ramane Tn procesul-verbal, ca strategia trebuie sa
fie adaptata Ia o serie de programe, ca sa luam ni9te bani. Nu sunteti
originali din punctul acesta de vedere, ca toata Romania face lucrul
acesta. Strategiile trebuie facute Tn a9a feI Tncat sa fie ceea ce ai tu nevoie,
nu sa spui: a mai aparut o finantare, hai sa modificarn strategia, ca sa luam
9i banii aceia. Strategiile se fac pe ce crezi tu ca este bine. Nu spui ca Tji

este bine dintr-o data, doar pentru ca a aparut o finantare de undeva.
inseamna ca, de fapt, nu ai avut viziune cand ai facut strategia la
momentul respectiv. Mul{umesc!
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Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Eu sunt de alta parere. Cred ca daca ai anumite oportunitati, pe

anumite domenii de finantare, cred ca trebuie sa le fructifici, dar nu sunt
eu detinatorul adevarului suprem.

ii dau cuvantul doamnei Bratu.

Doamna Bratu Alina. Arhitect-Sef al Sectorului 2
O sa am o rugaminte, avand Tn vedere discutia de astazi, pentru a

Tndeplini totu9i toate formele 9i e normal ca domnii consilieri sa solicite
anumite aspecte argurnentate, ca elaboratorii sa transmita pe WeTransfer
catre membrii comisiei toate figurile utilizate, parjile desenate, desfacute
de strategie, pentru a putea fi lizibile, in conformitate cu cele specificate
de domnul consilier. Nu cred ca este dificil, Ie pune Ii pe toate, pentru ca
oricum ele sunt preluate dintr-un folder, Ie puneji ca sa poata sa fie
consultate Tn mod corespunzator. Mul+umesc!

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Mu ljumesc!
Domnul Orlando Neagoe?

Domnul Neaqoe Orlando, reprezentant Civitta Strategy &Consulting
Vreau sa iI asigur pe domnul Moraru ca toate figurile 9i desenele din

strategie sunt la o calitate foarte buna 9i sunt lizibile. M-am uitat chiar Tn
timp ce dumnealui vorbea, m-am uitat pe figura 46, am deschis-o Tntr-un
banal Word, se Tntelege absolut tot ceea ce scrie pe poza aceea, este
lizibil, se Tntelege foarte bine. fmi pare rau, nu 9tiu sub ce forma au ajuns
la dumneavoastra materialele, nu Tncerc sa mut responsabilitatea nicaieri.
A9a cum spunea 9i doamna Bratu, daca este nevoie, va vom putea pune
la dispozijie absolut toate figurile 9i toate materialele Ia o calitate foarte
buna

Legat de argurnentele 9i motivele pentru care a fost realizata
aceasta strategie, spunea domnul Moraru ca ea trebuie sa porneasca de
la ni9te nevoi existente. va asigur ca nevoile existente ale sectorului 2 au
fost motivul principal de la care s-a pornit aceasta actualizare. fmi pare rau
ca discutia a inceput cu motivul pentru care am facut aceasta strategie 9i
paralela cu programele de finantare, dar acesta a fost un raspuns la de ce
titlul este acesta care este

in realitate, motivul pentru care aceasta strategie a fost actualizata
este acela ca nevoile sectorului s-au schimbat fata de perioada in care era
activi vechea strategie. A trebuit ca aceste nevoi sa fie din nou verificate
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9i actualizate, iar proiectele 9i prograrnele de finantare sunt rnenite sa
raspunda acestor nevoi care, a9a cum v-am spus, s-au modificat 9i au fost
luate Tn calcul

Deci strategia este o paralela Tntre nevoi 9i solu{iile oferite. Exista o
legatura foarte puternica Tntre acestea, nu se refera doar la posibilitatea
de a obtine finantari pentru proiecte, ceea ce oricum este foarte important
pentru sector. Muljurnesc frumos!

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Am share-uit o poza. O vedeji? V-am spus 9i am specificat, fara

Tndoiala ca dumneavoastra aji generat o grafica buna, dar problema este
ca in administratie !i se dau scanari la rescanari la rescanari. Daca vreji
va dau 91 bazele sportive, este o poza spalata, alba, din care nu se injelege
absolut nimic.

Domnul Neagoe Orlando, reprezentant Civitta Strategy &Consulting
Ceea ce pot sa fac este sa va trimitem.. .

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
in primul rand, trebuie sa le puna Primaria Sectorului 2 la ea pe site

Tntr-o forma corecta. Pentru ca, repet, acesta este documentul pe care TI

citesc tot felul de oameni, la feI cum citesti o hotarare de consiliu care
trebuie sa fie de Tnteles, despre asta e vorba. Deci dumneavoastra nu
trebuie sa o luati personal, pentru ca evident ca dumneavoastra ati dat o
grafica buna.

Domnul Neaqoe Orlando, reprezentant Civitta Strategy &Consulting
Nu am luat-o personal, doar am verificat 9i eu in acela9i timp, ca m-

am gandit ca poate a scapat, de9i 9tiam ca n-avea cum sa se intample
asta. in fine, este o situatie care sunt sigur ca se poate rezolva.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Daca nu mai sunt nelamuriri, o sa supun la vot acest proiect, cu

rugamintea sa ne pune+i la dispozitie Tntr-un format lizibil informatiile
solicitate de domnul Moraru 9i sa existe 9i pe site-ul prirnariei, pentru ca
noi acum dam vot Tn comisie, dar va urma si sedinta Consiliului General.

Eu sunt „pentru”.

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
„Pentru” .
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Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Cu 5 voturi pentru, 0 Tmpotriva 9i 4 abjineri, proiectul a primit

aviz favorabil.3

Trecem la proiectul de hotarare privind trecerea din domeniul
public al Municipiului Bucure§ti Tn domeniul privat al Municipiului
Bucure9ti, a corpurilor de cladire identificate cu numerele cadastrale
214903-CI, 214903-C2, 214903-C3, 214903-C4, situate la adresa Intr.
Constantin Brancu§i, nr. 7, Sector 3, Bucure§ti, in vederea casarii,
demolarii 9i edificarii ulterioare, de catre Sectorul 3 al Municipiului
Bucure§ti, a unor cladiri destinate activitatilor §colare.

Este cineva care ne poate spune cateva cuvinte despre acest
proiect?

Doamna Carnelia Mandescu este aici sa ne raspunda.

Doamna Mandescu Camelia Elena – Sef Serviciu, Serviciul Evidenta
Patrimoniu

Este vorba de imobilul proprietate a municipiului Bucure9ti care se
afla Tn administrarea Sectorului 3. Proiectul se refera la trecerea din
domeniul public in domeniul privat a unor corpuri de cladire din 9coala de
la adresa Intrarea Constantin Brancusi nr. 7. Proiectul a avut la baza
raportul de expertiza tehnica Tntocmit de un expert in domeniu care a
Tncadrat imobilul Tn clasa de risc seismic 1

De altfel, corpul profesoral 9i elevii din 9coala Tn ultima perioada au
fost relocati Tntr-o alta unitate de Tnvatamant, din cauza starii precare a
acestor corpuri de cladire. Unul din corpuri, ce urmeaza a fi demolat, este
chiar corpul central in care se Tnvata. Celelalte corpuri sunt o magazie, o
gheena 9i intrarea elevilor.

Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Muljumesc!
Sunt colegi care au Tntrebari?
Supun la vot acest proiect.
Eu sunt „pentru”.

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
„Pentru” .

3 Domnii Hazarian Constantin §i Moraru Adrian Flavius §i-au exprimat opjiunea de vot verbal. Prin
urmare, voturite au fost consernnate Tn procesul-verbal in conforrnltate cu inregistrarea audio, precum
9i cu rezultatele generate de platforma online de videoconferinla WebEx
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Domnul Presedinte Hazarian Constantin
Doamna Gherghiceanu, domnul Nicorescu, va rog sa finaliza li

procedura de vot. Muljurnesc!
Cu 9 voturi pentru, 0 impotriva 9i 0 abjineri, proiectul a primit

aviz favorabil.4

Mai vreti sa discutam alte subiecte?
Declar sedinta Tnchisa
va multumesc!
Ne vedem la sedinta de Consiliu General de maine
La revedere!

Sedinta comisiei s-a Tncheiat Ia ora 10.05.

Nota: Consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu
rezultatele generate de platforma online de videoconferinta WebEx pe
care s-a desfa9urat 9edinja precum 9i pe baza votului exprimat verbal de
catre consilierii generati.

PRE§EDINTE,
Constantin Hazarian

SECRETAR ,
Dan Milea

4 Domnii Hazarian Constantin 9i Moraru Adrian Flavius 9i-au exprimat opjiunea de vot verbal. Prin
urmare, voturile au fost consemnate in procesul-verbal in conformitate cu Tnregistrarea audio, precum
9i cu rezultatele generate de platforma online de videoconferinla WebEx
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